



Styrelseprotokoll 4, 2021

Tid: söndag den 25 april, klockan 18:00

Plats: Teams

Närvarande: Mikael Gustafsson, Erik Steen, Anders Eriksson, Alexei Usov, Peter Hyllman, Gunnar Abrahamsson, Leif Cruuka, Roland Olsen, Åsa Helander, John-Erik Edlund
adjungerande och Ingela Lundbäck adjungerande

§ 124 Mötets öppnande

Ordförande Mikael Gustafsson hälsade alla välkomna och öppnade mötet. Hälsade speciellt John-Erik välkommen!

§ 125 Godkännande av dagordning

Styrelsen godkände dagordningen.

§ 126 Föregående protokoll.

Protokollet godkändes och lades till handlingarna.

§ 127 Rapporter

a) Ordförande

Har ringt upp förbundschefen Thomas Buza och presenterat sig. Meddelade att det var ett bra möte och det diskuterades ett och annat.

Ordförande har även deltagit på Förbundsmötet för SBTF 24–25 april. Där han även höll ett föredrag om Norrlands Bordtennisförbund som var uppskattat av deltagarna.

b) Kassören/kansli

Bankkontot i stort oförändrat, så ser bra ut.

Kompensationsstöd på 26 914kr har inkommit då Sbt fick mer pengar av RF och kunde då betala ut mer än de utlovade tidigare på 20 000kr.

SDF-bidrag har inkommit från Gävleborg med 10 775kr, från Jämtland 4658kr.

Licensandelar har utbetalts med 31 365kr, distriktsanslag på 42 838kr kommer 31 maj.

Utvecklingsplansmöten med 4st sisudistrikt/föreningar är hållna, Västerbotten sker 27 april. Bra diskussioner och mycket samsyn från alla distrikt vad som behövs.

Parakonvent kommer hållas 15 maj och en blänkare till alla har gått ut 20 april.

Åbtf meddelar att inget behöver bevaras och föras över på NBTF:s hemsida 1 juli.

De sköter detta själva internt.

Nytt kompensationsstöd för jan-apr går att söka 7–19 maj, utskick om detta går ut närmare till föreningarna.

Ingela påminner om att få in profilbilder på styrelsen för att lägga upp på hemsidan. Sedan att alla kan acceptera mötesinbjudan för att kunna se om det blir nog många för att kunna ta beslut.

Ingela påpekar också att det tagits ett styrelsebeslut 6 december om att styrelsen skall gå en inkluderande ledarskapsutbildning för Parasporten, så detta måste ses över.

c) **Kommittéerna**

STK rapporterar att tävlingsansökan samt serieprospekt har gått ut till alla föreningar.

Har haft möte med Ortvikens PK samt Umeå BTK om att arrangera deltävling i NGP och föreningarna är positiva till detta.

NSM är Ås IF positiva att ta.

Top 12 vet de ej ännu vem som kan arrangera.

DM är tanken att Haparanda tar norra, någon i Ångermanland tar mellersta och Alfta tar söder.

DK att de planerar ett förbundsdomarmöte 5 maj för att stärka domarkåren i Norrland.

ELK har skickat ut en lägerremiss till alla föreningar 23 april.

Arbetet att hitta en ordförande för kommittén fortgår.

Tjejtouren är det inga datum klara, men kontakt kommer att tas med föreningar som kan tänkas hålla i dess läger/tävlingar.

§ 128 Fokus för förening i kris

Östersunds Gif är i kris på ledarsidan och ekonomiskt och har meddelat NbtF att de har möte 18 maj om eventuell framtid. NbtF beslutar att Roland tar kontakt med dem om att ha ett möte innan 18 maj tillsammans med Ås och Sisu för att se hur vi kan hjälpa till. Östersunds Gif har ansökt om kompensation för Vårträffen 2020 och fått 11 000kr. Styrelsen beslutar att Roland, Åsa och Mikael deltar på detta möte.

§ 129 Arrangör DM, NSM, Top 12

Denna punkt togs under rapporter från STK.

§ 130 GP – arrangörer Ortviken, Umeå och?

Denna punkt togs under rapporter från STK.

§ 131 Poolstjärnan (Tjejtour)

Denna punkt togs under rapporter från STK.

§ 132 Planer – utbildning, kommunikation, jämställdhet.

Roland har tagit fram ett förslag på kommunikationsplan som gicks igenom och diskuterades. Togs t.ex. upp att förbundets roll är att lyfta föreningarna, de små aktiviteterna. Vi måste ha tvåvägskommunikation och ha trafik så vi får ut information på facebook, hemsida, sociala medier, föreningarnas sidor.

Styrelsen beslutade att utse ansvariga o ge uppdrag om hur man går till väga i varje område på nästa styrelsemöte.

Angående utbildningsplan och jämställdhetsplan, så tog Roland på sig i uppdrag att kolla med Sbt f i dessa frågor.

§ 133 Övriga frågor

Togs upp om fyllnadsvalen till styrelsen och et beslutades att begära uppskov till 31 aug. Uppmuntra till nya tävlingar tog upp och Peter gör ett kompendium på goda förslag på breddtävlingar.

John-Erik tipsade om att regeringen har ett statsbidrag för sommaraktiviteter i sommar som kan vara bra att veta, han mailar detta till kansliet.

Erik tog upp om att köpa in minibord till förbundet för att ha på t.ex. idrottsdagar och uppvisningar. Detta ansåg styrelsen var en fråga för föreningarna eftersom det blir dyra fraktkostnader samt att det är föreningarna som delta på dessa aktiviteter.

§ 134 Nästa styrelsemöte

Nästa styrelsemöte beslutade att hållas söndag 30 maj kl. 18:00.

§ 135 Mötets avslutande

Ordförande Mikael Gustafsson tackar för visat intresse och avslutar mötet.



Mikael Gustafsson
Ordförande



Ingela Lundbäck
Sekreterare



Roland Olsen
Justerare